
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Stanis³awa Gogacza

na 44. posiedzeniu Senatu
w dniu 20 listopada 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra rolnictwa i rozwoju wsi Marka Sawickiego

Proszê o poinformowanie, czy prawdziwa jest informacja o tym, ¿e Lubelski Rynek Hurtowy „Elizów-
ka” mia³by zostaæ sprywatyzowany.

Wydaje siê, ¿e rynki hurtowe maj¹ swoj¹ misjê i s¹ form¹ interwencji pañstwa w dzia³alnoœæ rolno-
-spo¿ywcz¹, czemu kres po³o¿y³aby ewentualna prywatyzacja. Dlaczego Skarb Pañstwa mia³by wyzby-
waæ siê wp³ywu w tak newralgicznym obszarze, jakim jest produkcja ¿ywnoœci, a do tego jeszcze
w regionie tradycyjnie rolniczym – na LubelszczyŸnie? Gdyby powy¿sza informacja okaza³a siê prawdzi-
wa, proszê o uzasadnienie tego kierunku dzia³alnoœci ministra rolnictwa.

Stanis³aw Gogacz




